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Raad voor Cliëntenparticipatie Assen
p/a  Gemeente Assen
Noordersingel 33
9401 JW  ASSEN

assenclientenraad@gmail.com
www.rcp-assen.nl

Verslag overleg Raad voor Cliëntenparticipatie Assen
Plaats: Vakbondshuis FNV
Datum: Woensdag 23 augustus 2023
Aanwezig RCPA: Ada Gorter (digitaal), Aaftien Schlundt Bodien, Joke Hak, Jeanette Kleene, 

Franklin Karst, Roelien Ensing, Menno Molenaar, René Hedemann, Elma van 
Lienen

Gasten: Gert Jan Overduin en Annelie Lenting
Afwezig mk:
Notuliste: Monique Loppersum

Nr. Omschrijving Actie
1. Opening en vaststelling agenda

Franklin opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Ook Ada wordt 
digitaal van harte welkom geheten. Vandaag is er een volle agenda en het woord is 
eerst gegeven aan Gert Jan en Annelie.

2. Beleid voor en door Jongeren – Gert Jan Overduin en Annelie Lenting
 Kennismaking
 Jeugdbeleid gemeente Assen

Gert Jan vindt het leuk dat ze uitgenodigd zijn en zal samen met Annelie een 
toelichting geven op wat de gemeente Assen doet inzake jeugdbeleid en ook het 
ongevraagde advies van de RCPA komt hierin aan bod. 
 
Gert Jan is beleidsadviseur bij de gemeente Assen en hij werkt bij de afdeling 
ontwikkeling en advies. Bij deze afdeling wordt beleid voorbereid en geschreven en 
ook keuzes worden voorgelegd aan het college. Van oorsprong is Gert Jan 
jongerenwerker, daarna is hij projectleider geworden bij Stamm CMO en daarna is 
hij bij de gemeente Assen aan het werk gegaan. De participatiekant vindt Gert Jan 
eigenlijk het leukst. Indien er beleid wordt ontwikkeld voor de jongeren wordt dit 
met en door de jongeren uitgevoerd. 
Annelie werkt nu drie jaar bij de afdeling beleid en ontwikkeling binnen de gemeente 
Assen. 

Gert Jan geeft aan dat het voorzittersoverleg van morgen niet doorgaat omdat er 
niemand van de participatieraad aanwezig is. Dit is prima voor de RCPA. 

Tijdens de informerende raadsvergadering voor de vakantie is de gemeenteraad 
bijgepraat. Vandaag wordt besproken wat de startnotitie is.

Alle politieke partijen hadden in het verkiezingsprogramma iets opgenomen over 
jeugd en vinden dit ook belangrijk. Jongerenbeleid is ook in het bestuursakkoord 
opgenomen. Naast alles wat er gedaan wordt is er ook nog extra geld beschikbaar 

mailto:assenclientenraad@gmail.com
http://www.rcp-assen.nl


RCPA 2023-08-23 Pagina 2

gesteld voor jeugd. In een motie is uitgesproken dat dit met en door de jeugd wordt 
gedaan. Binnen de gemeenteraad is ook een werkgroep jeugd samengesteld en deze 
heeft het afgelopen jaar heel actief meegewerkt aan de startnotitie beleid voor en 
door jeugd. 

Jongeren zijn op straat gevraagd hoe ze het liefst betrokken willen worden bij het 
jongerenbeleid. Het idee van een jongerenraad heeft niet de voorkeur. De voorkeur is 
om zo breed mogelijk bevraagd te worden zoals een jongerenpanel zodat enquêtes 
ingevuld kunnen worden. De grootste beloning voor de jongeren is als er ook wat 
met de opmerkingen wordt gedaan. Op 5 mei jl. is de aftrap geweest op het 
bevrijdingsfestival. In september wil de gemeente de jongerencampagne echt van 
start laten gaan. De jongeren kunnen zich ook aanmelden door middel van een QR 
code en ook krijgen jongeren een uitnodigingsbrief om mee te doen. Eind augustus 
worden ook filmpjes gemaakt voor de socials. 
Veiligheid vinden de jongeren erg belangrijk. O.a. veiligheid op straat en online. 
Angst zou één van de beweegredenen kunnen zijn waarom jongeren veiligheid het 
belangrijkste vinden. De jongeren worden hier nog wel op bevraagd. 

Er is een nieuwe medewerker voor straathoekwerk, dit is nu een volledige functie 
geworden. Vanuit het ministerie komt er ook nog geld vrij om jeugdcriminaliteit aan 
te pakken. Afgevraagd wordt of 1 fte voldoende is hiervoor. Op dit moment is dat 
nog niet te overzien. Het is belangrijk om bewust te worden van wat de omvang is en 
indien nodig dat hier pragmatisch op gereageerd wordt. Voor organisaties is het mooi 
om in samenwerking met Vaart Welzijn, de gemeente en de wijkagent te zoeken wat 
de preventies kunnen zijn. 

Er zijn kaders bedacht voor de startnotitie, totaal is er een miljoen euro beschikbaar. 
Het gaat om jongeren van 12 tot en met 27 jaar. Het is belangrijk dat alle jongeren 
mee kunnen doen. Jongeren zijn wel een andere doelgroep dan volwassenen. Per 
thema wordt beschreven wat we de komende periode gaan doen. 
Er zijn wel randvoorwaarden voor de participatie, deze zijn ook samen met de 
raadswerkgroep opgesteld, te weten:

 We geven altijd duidelijkheid over de kaders waarbinnen participatie 
mogelijk is

 We hebben een open houding voor ideeën en initiatieven
 We stellen voldoende tijd en geld beschikbaar voor participatie
 We maken transparant wat er met de inbreng van deelnemers gebeurt
 We evalueren en passen de geleerde lessen toe

In de startnotitie zijn ook een tiental thema’s opgenomen. 
De thema’s zijn uitgewerkt in wat we doen, wat we faciliteren en ook is er 
samenhang tussen de thema’s waar je rekening mee moet houden. 
Ada geeft mee dat er veel positieve dingen nu gaande zijn in Hoogeveen. Op 
deelgebieden zijn er bij andere gemeentes ook wel mooie voorbeelden. Het netwerk 
is ook belangrijk en er is ook per thema in kaart gebracht wie zich hier intern en wie 
zich hier extern mee bezig houdt. 

De verdeling van het budget van € 1 miljoen is opgenomen in de toegestuurde 
presentatie. Aan deze verdeling liggen geen inhoudelijke keuzes ten grondslag.
Op dit moment zijn er al acties gaande, zoals acties voor eenzame jongeren. 

Franklin vraagt of we kunnen volgen wat tot stand komt. Spot tv wordt regelmatig 
gebruikt (Youtube channel) en ook komt er regelmatig een terugkoppeling aan de 
gemeenteraad, dit kan ook naar de raden. De verwachting is dat dit eind van dit jaar 
of begin volgend jaar zal volgen. 
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Gert Jan en Annelie worden bedankt voor hun toelichting. Ze geven nog aan dat in 
september in de gemeenteraad hier vermoedelijk een klap op het stuk wordt gegeven, 
daarna kan ook de RCPA dit stuk krijgen. 

3. Mededelingen en ingekomen stukken
Terugkoppeling bijeenkomst dienstverlening Assen 8 mei jl. 
De bijlage is gezien, het was een leuke bijeenkomst bij Van der Valk. Ook Jan 
Broekema was hierbij aanwezig. Je kon meedoen met verschillende vraagstellingen. 
Ook kon je leren hoe gemakkelijk je gegevens kunt vinden op de website van Assen. 
Na afloop is aangegeven dat de gemeente vaker dit soort bijeenkomsten gaat 
organiseren. Er zijn ook voorbeelden gezien van de wijzigingen die zijn gemaakt. 
Moeilijke woorden worden vermeden. Ook werd geluisterd naar de opmerkingen die 
in de zaal zijn gemaakt. Ada geeft aan dat ook de sociale kaart als voorbeeld gesteld 
kan worden bij een volgende bijeenkomst. 
 
Jaarverslag Mijn Buurt Assen
Dit is puur ter informatie verstuurd. Ze doen veel, alleen worden ze niet in de wijk 
gezien. Ze zijn regelmatig in de buurthuizen, in de wijk zelf niet. 
Bij de survival baan voor Kloosterveen is de vraag of dit wel toegankelijk is voor 
iedereen. Dit is vermoedelijk van een particulier omdat er ook hekken omheen staan 
en dat er sponsorgelden worden binnen gehaald. 
Indien je als RCPA een reactie op het jaarverslag wil schrijven moet je echter wel 
eerst onderzoeken wat klopt en wat niet klopt. Ada geeft aan dat het goed is om een 
keer een gesprek met ze aan te gaan met twee personen vanuit de RCPA. Dit wordt 
een goed idee gevonden. Ada en Elma zullen dit gesprek gaan voeren met Mijn 
Buurt Assen.  

Adviesaanvraag wijziging verordening maatschappelijke verordening en  
jeugdhulp 2024 (was/wordt tabel)
Het voorstel is om dit in het werkoverleg te bespreken en in de officiële vergadering 
vervolgens vast te stellen. Het advies moet op 6 oktober a.s. ontvangen zijn. Ada 
geeft aan dat we ook een toelichting kunnen krijgen en dit zou wel fijn zijn als deze 
komt. Geprobeerd wordt om dit op 13 september a.s. in te plannen. 

Ada / Elma

Aaftien

4. Verslagen vergadering RCPA 28 juni 2023 
De verslag van de vergadering van 28 juni 2023 wordt zonder wijzigingen 
goedgekeurd. 

Naar aanleiding van:
Geen

Vragen aan de adviesraden m.b.t. cliëntondersteuning
De vraag is aan de raad gesteld om mee te denken. De volgende opties zijn genoemd:

 Een flyer toevoegen
 Zorgverleners benaderen voor onafhankelijke cliëntondersteuning. 
 Een artikel in de Asser Courant kan helpen
 Een themabijeenkomst voor mantelzorgers. 
 Misschien kan stichting Mee ook een netwerkborrel/bijeenkomst organiseren 

voor hulpverleners. 
Aaftien gaat dit doormailen. Ook wordt nog opgemerkt dat met een onafhankelijke 
cliëntondersteuning de aanvraag wellicht ingekort kan worden. 

Aaftien

5. Laaggeletterdheid
- Ter herinnering: advies RCPA m.b.t. beleidsnotitie Vervolgaanpak 

Laaggeletterdheid 2020 t/m 2022
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- Reactie gemeente op advies RCPA
- Jaarverslag 2022 vervolgaanpak laaggeletterdheid
- Factsheet laaggeletterdheid

Dit is ter kennisgeving, maar ze zijn wel altijd bereid om nog meer informatie te 
geven tijdens een vergadering. Ada is benieuwd naar het project Swoesj en de 
opvolging hiervan en of er onderzoek is gedaan naar waar de betrokkenen zelf 
behoefte aan hebben. Is het een passend aanbod bij de afnemer? Ada gaat de vragen 
op de mail zetten naar Annelies. 
Op 8 november a.s. komt WPDA en dan kan de vraag ook gesteld worden wat 
WPDA doet aan laaggeletterdheid en iWerk. Tijdens de informele vergadering van 
oktober worden de vragen t.b.v. WPDA besproken, dit wordt door Aaftien op de 
agenda gezet. 

Ada

Aaftien

6. Gezond Actief Leef Akkoord (GALA) en Integraal Zorgakkoord (IZA)
 Plan van Aanpak GALA/IZA
 Verslag 19 juli GALA/IZA (gesprek met Nico Rijkens)

Ada en Franklin zijn bij de presentatie geweest. Ada heeft al een mail gestuurd naar 
Anneke van der Geest dat we niet in de stuurgroep willen. Hier is nog geen reactie op 
gekregen.
Er is nu ook een plan van aanpak verkregen. Het staat nu nog even op on hold omdat 
het aan het opstarten is. Franklin geeft aan dat het wel goed is om met de adviesraden 
in de regio om tafel te gaan om hierin dan ook te gaan samenwerken. Het is handig 
om hierin samen te werken met de NMD gemeentes. Wij als raad zullen de andere 
adviesraden dan uitnodigen waarbij wij de gastraad zijn. Dit wordt op 5 september 
besproken en daarna kan er een uitnodiging volgen. Franklin onderneemt hierin actie. 

Het is goed om GALA en IZA te monitoren. Er waren best veel vragen. Op 
gezondheid kun je niet de regie voeren. De gemeente moet zich beperken tot de 
punten waar ze invloed op kunnen uitoefenen, maar ze kunnen zich niet overal mee 
bemoeien. De doelen zijn erg ambitieus en ook wordt dit nu nog gezien als een 
kansarme missie. 
De raad is benieuwd wat er over een half jaar is bereikt.

Franklin

7. Informatie vanuit het veld
Algemene zaken
Vacature → deze is opgesteld en iedereen heeft deze gekregen. Aaftien zal op 
termijn gaan stoppen. Aaftien heeft nog de volgende opmerkingen:

 Bij het opstellen van de agenda moet ook het aanleveren van de stukken 
komen.

 Vergaderruimte regelen in het stadhuis.
 4 uur per week is misleidend, voorstel is om de zin te verwijderen en dit 

bespreekbaar te maken tijdens een persoonlijk gesprek.
 2 vergaderingen per maand, in de avonduren.

Aaftien gaat de advertentie aanpassen en mailen zodat die gepubliceerd kan worden.

René heeft aangegeven er de komende twee vergaderingen niet bij te kunnen zijn. 

Werk en Inkomen
Geen bijzonderheden. 

Zorg en Welzijn
Geen bijzonderheden.  

Aaftien

8. Rondvraag en sluiting
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Franklin sluit vervolgens de vergadering om 9 uur en wenst iedereen wel thuis. 

Dit verslag is goedgekeurd en vastgesteld in de vergadering van 27 september 2023.

Ada Gorter-ten Brink Aaftien Schlundt Bodien
voorzitter secretaris


